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 Rozpoczęcie obrad o godz. 11 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1330 

 

 

       P R O T O K Ó Ł   Nr  VI.2019 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

                              ul. Dunina 24 

                      dnia  22 maja 019 roku 

  

 

           Obrady VI Sesji Rady Gminy Ustka w VIII kadencji (2018 -2023) 

otworzył o godz. 1100  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka. 

Po powitaniu radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z pracownikami Urzędu,                     

i wszystkich zaproszonych gości, a w sposób szczególny przywitał  

specjalnego gościa Posła do Europarlamentu Pana Jarosława Wałęsę. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi 

kworum uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
 
   

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski  zaproponował 

zmianę w porządku obrad tj.: 
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Zmiana I 

 

 

 w pkt. 4 Podjęcie uchwał wprowadza się p.pkt 14 w brzmieniu: „zmiany 

Uchwały Nr XLI.511.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 2018 roku                             

w sprawie prowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie Gminy Ustka”.  

Projekt uchwały był omawiany na wszystkich Komisjach Rady. W związku                                

z powyższym temat jest radnym znany.  
 

 

 

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, poddaję pod głosowanie 

wprowadzenie powyższej zmiany do porządku obrad. 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem do porządku obrad w/w zmiany 

proszę  o oddanie głosu : 

 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                           

15 głosach „za” przyjęła zmianę I do porządku obrad. 
 

 

 

Czy w kwestii porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi i zapytania? 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chciałabym zaproponować zdjęcie z porządku obrad „projekt uchwały                                           

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Przewłoka – Osiedle”. 

 Pani Sołtys wypowie się w tej sprawie, ponieważ  graniczy z tą działką. 

Naprzeciwko jest zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna i duże zagęszczenie 

budownictwa. 
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Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- jestem sołtysem, lecz występuję jako strona zainteresowana, ponieważ sąsiaduję                            

z działką, co do której ma być procedowana uchwała. Moja działka graniczy z 

sąsiadującą działką w odległości 11 m , a mój taras, na którym  często przebywam  

jest bezpośrednio 4 m od działki. Jak obok powstanie kilkanaście domków, to ja  

nie będę miała żadnej swobody. Proszę o niepodejmowanie tej uchwały.  

Budowane są domy na szkodę osób trzecich. Jeżeli taka uchwała będzie 

obowiązywała, to będę musiała ją zaskarżyć. W uchwale jest zapis, że tereny 

zielone będą przeznaczone  na budowę budynków rekreacyjnych, 

wypoczynkowych.  Mieszkańcy są zbulwersowani, że budowana jest duża ilość 

domków, a winę ponosi Starostwo, ponieważ wydaje decyzje na budowę 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych , a budowane są domki letniskowe.  

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
-  Pani sołtys czy uczestniczyła Pani jako strona (sąsiad) w postępowaniu na etapie 

wyłożenia planu? Czy były zgłaszane wnioski i uwagi? 

 

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 
-  działka na polepszenie warunków istniejącej zabudowy, na której mają powstać 

budynki  rekreacyjno – wypoczynkowe. Składam oficjalne pismo o wycofanie tej 

uchwały z porządku obrad, ponieważ jej podjęcie będzie działało na szkodę osób 

trzecich. 

 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

-  jeżeli istnieje taka możliwość, że teren można podzielić  na dwa obszary, o czym 

Pani kierownik mnie nie poinformowała i powstaną przy oknach Pani sołtys dwa 

domy i domki towarzyszące i domek gospodarczy, to jest to problem.   Zgadzamy 

się na jeden dom, a jeżeli ta Pani dokupi teren zielony, a nawet jak nie dokupi, to 

już powstaje możliwość  zabudowy rekreacyjno – wypoczynkowej powstanie 

zagęszczenie przy 4 m do działki  sąsiedniej. Musimy dbać , o to  by były tereny 

zielone. Nie można traktować ludzi, że „pod nosem” będą mieć działalność 

turystyczną. 

 

 



4 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- w związku z tym, że pojawiły się jakieś wątpliwości, które trzeba omówić, 

wyjaśnić i rozstrzygnąć uważam, że Rada powinna się przychylić do wniosku                        

i wycofać z porządku obrad projekt uchwały w tej sprawie.  W związku                                      

z powyższym podaję wniosek: 

 

 

 

Zmiana II 

 

 

 w pkt. 4 Podjęcie uchwał  zdejmuje się  p.pkt 2 w brzmieniu : „zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zatwierdzonego Uchwałą 

Nr XI.120.2015 Rady Gminy Ustka z dnia 30 września 2015 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Przewłoka – Osiedle”, 

 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” za wprowadzeniem zmiany II do  porządku 

obrad proszę  o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                                 

15 głosach „za” przyjęła zmianę II  do porządku obrad. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- by zachować chronologię  numeracji uchwał proponuję następującą zmianę: 
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Zmiana III 

 

 

 w miejsce p.pkt 2 wprowadza się p. pkt 14 w brzmieniu: „zmiany 

Uchwały Nr XLI.511.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 2018 roku                               

w sprawie prowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych  

w miejscach publicznych na terenie Gminy Ustka”. 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” za wprowadzeniem zmiany III do  porządku 

obrad proszę  o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                           

15 głosach „za” przyjęła zmianę III  do porządku obrad. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- poddaję pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem powyższych zmian 

 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” za przyjęcie porządku obrad z uwzględnieniem 

w/w zmian proszę  o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 
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Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                            

15 głosach „za” przyjęła następujący porządek obrad: 

 

 

Porządek obrad: 
 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

2.   Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

3.   Wystąpienie Europosła Pana Jarosława Wałęsy. 

 

4.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1)  oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie Gminy Ustka, 

 

2)  zmiany Uchwały Nr XLI.511.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 

2018 roku w sprawie prowadzenia odstępstw od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Ustka, 

 

3) przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w celu lokalizacji inwestycji celu publicznego – 

elektroenergetycznej infrastruktury przesyłowej wraz z łączami 

teletechnicznymi , służącej przyłączeniu F.E.W. Baltic II do Krajowego 

Systemu Elektroenergetycznego, 

 

4)   nadania nazw ulicy w obrębie geodezyjnym Objazda oraz Bałamątek, 

 

5)   nadania nazwy ulicy w obrębie geodezyjnym Charnowo, 

 

6)   nadania nazw ulic w obrębie geodezyjnym Duninowo, 

 

7)   wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Grabno, 
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8)   wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Poddąbie, 

 

9)   sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr V.76.2019 Rady 

Gminy Ustka z dnia 17 kwietnia 2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 

10 lat nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Rowy, 

 

10) wniesienia i objęcia udziałów Spółki „Wodociągi Ustka” Sp. z o.o.                        

z siedzibą w Ustce przy ul. Ogrodowej 14, 

 

11)   zmian w budżecie gminy Ustka na 2019 rok, 

 

12)   powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020- 2023, 

 

13) przeprowadzenia konsultacji społecznych na terenie Gminy Ustka 

dotyczących utworzenia uzdrowiska lub obszaru ochrony uzdrowiskowej 

Rowy, w skład którego wejdą sołectwa Rowy, Dębina, Objazda, 

Machowinko, 

 

 

5.   Analiza organizacji systemu oświaty na terenie Gminy Ustka. 

 

6.   Wolne wnioski i informacje. 

 

7.   Zakończenie obrad. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod 

głosowanie:  

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem protokołu proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 
Protokół Nr V.2019   Sesji Rady Gminy Ustka odbytej 

w  dniu   17 kwietnia 2019 roku 
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Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 15 głosach 
„za” przyjęła  Protokół Nr V.2019  z dnia  17 kwietnia 2019 roku. 
 

 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 6 marca 2019 roku do dnia  22 maja     

2019 roku.   

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

 

Wobec braku  zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie niżej wymienione sprawozdanie: 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem sprawozdania proszę                                          

o oddanie głosu : 
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 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                             
15 głosach „za” przyjęła sprawozdanie Wójta w okresie 
międzysesyjnym. 
 

 

 

 

Ad. 3.  Wystąpienie Europosła Pana Jarosława Wałęsy. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- 1 maja minęło 15 lat od kiedy nasz kraj jest członkiem Unii Europejskiej.                        

W związku z powyższym moją intencją było, by uczcić Sesję majową  i dlatego 

pozwoliłem sobie zaprosić na dzisiejszą Sesję Posła do Parlamentu Europejskiego 

Pana Jarosława Wałęsę, które proszę o wystąpienie. 

 

 

 

 

Poseł do Parlamentu Europejskiego Pan Jarosław Wałęsa 
- przybliżył znaczenie Unii Europejskiej. Przedstawił główne cele i kompetencje 

Unii określone w unijnych traktatach o tworzeniu unijnego prawa i zalety 

przynależności do Unii. Omówił w skrócie kalendarz pracy Parlamentu 

Europejskiego. Podkreślił, iż w Unii Europejskiej są używane  24 języki oficjalne. 

W Parlamencie Europejskim jest 8 grup politycznych i działają komisje 

parlamentarne.   

Następnie Pan Poseł udzielił odpowiedzi na zapytania radnej Danuty Kaleta, Pana 

Przewodniczącego Rady i Pani Wójt. 
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował Posłowi Panu Jarosławowi 

Wałęsie za wizytę w samorządzie gminy  i ogłosił 20 min przerwę w obradach 
Rady tj. od godz. 12 20 do godz. 12 40. 
 
Po przerwie Rada wznowiła obrady kontynuując dalszy porządek obrad. 
 
 
 
 

Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie oceny aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na terenie Gminy Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  
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Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                             
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.77.2019 stanowiącą zał. Nr 5 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XLI.511.2018 

Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie prowadzenia 

odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych                                    

w miejscach publicznych na terenie Gminy Ustka. 

 

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  
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Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.78.2019 stanowiącą zał. Nr 6 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienie do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w celu 

lokalizacji inwestycji celu publicznego – elektroenergetycznej 

infrastruktury przesyłowej wraz z łączami teletechnicznymi , służącej 

przyłączeniu F.E.W. Baltic II do Krajowego Systemu 

Elektroenergetycznego, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem w/w uchwały proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.79.2019 stanowiącą zał. Nr 7 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie  nadania nazw ulic w obrębie 

geodezyjnym Objazda oraz Bałamątek, 

 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem w/w uchwały  proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.80.2019 stanowiącą zał. Nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie 

geodezyjnym Charnowo, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.81.2019 stanowiącą zał. Nr 9 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w obrębie 

geodezyjnym Duninowo, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.82.2019 stanowiącą zał. Nr 10 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości położonej 

w obrębie geodezyjnym Grabno, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.83.2019 stanowiącą zał. Nr 11 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat nieruchomości położonej 

w obrębie geodezyjnym Poddąbie, 

 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.84.2019 stanowiącą zał. Nr 12 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w Uchwale Nr V.76.2019 Rady Gminy Ustka z dnia                         

17 kwietnia 2019 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Rowy, 

 
 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.   

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.85.2019 stanowiącą zał. Nr 13 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 
 projekt uchwały w sprawie  wniesienia i objęci udziałów 

Spółki „Wodociągi Ustka” Sp. z o.o. Z siedzibą w Ustce przy ul. 

Ogrodowej 14, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  
przy 15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.86.2019 stanowiącą zał. 
Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy Ustka na 

2019 rok, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.87.2019 stanowiącą zał. Nr 15 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 projekt uchwały w powołania zespołu do zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2020- 2023, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

Odczytam skład osobowy : 

1. Katarzyna Wyłupek 

2. Dorota Szmit 

3. Marian Korbiel                    

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.88.2019 stanowiącą zał. Nr 16 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie  przeprowadzenia konsultacji 

społecznych na terenie Gminy Ustka dotyczących utworzenia 

uzdrowiska lub obszaru ochrony uzdrowiskowej Rowy,  

w skład którego wejdą sołectwa Rowy, Dębina, Objazda, 

Machowinko, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Radny Sławomir Fudala 
- czy przed konsultacjami społecznymi będzie informacja na temat „plusów”                           

i „minusów” dotyczących utworzenia uzdrowiska. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wyjdziemy z wszystkimi możliwościami dotarcia do mieszkańców. Na pewno 

proces ten będzie odbywał się  z udziałem sołtysów danych miejscowości                             

i radnych, którzy na bieżąco będą informowani. Podjęcie dzisiejszej uchwały daje 

mi upoważnienie do dalszego działania. Jeżeli zajdzie konieczność spotkania                      

z mieszkańcami, to  będzie to możliwe.   

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VI.89.2019 stanowiącą zał. Nr 17 
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5.  Analiza organizacji systemu oświaty na terenie Gminy 

Ustka. 
 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- wszyscy radni otrzymali analizę organizacji systemu oświaty na terenie Gminy 

Ustka. Czy są pytania i uwagi ? 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymienioną analizę. 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem w/w analizy, proszę                         

o oddanie głosu: 

 

 

 

Głosowało  - 15 

  

Za   - 15 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 15 głosach „za” 

przyjęła w/w analizę  stanowiącą zał.  Nr 18 do protokołu. 

 

 

 

 

Ad. 6.  Wolne wnioski i informacje. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 217 kwietnia 2019 roku do 22 maja 2019 roku tj: 

 

Korespondencję skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 
 

 
 

1. W dniu 19 kwietnia Pani kierownik GOPS przedłożyła „Ocenę zasobów 

pomocy społecznej w Gminie Ustka za rok 2018” . 

 

2. W dniu 19 kwietnia wpłynęło pismo mieszkańców Przewłoki  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany MPZP dla działki Nr 404/1 położonej w 

obrębie geodezyjnym Przewłoka. 

 

3. W dniu 19 kwietnia wpłynęło pismo Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Słupsku z prośbą o zdyscyplinowanie radnej Danuty Kaleta w 

związku z wypowiedziami radnej. 

 

4. W dniu 23 kwietnia wpłynęło pismo sołtysa sołectwa Lędowo w sprawie 

wydłużenia linii autobusowej Słupsk-Ustka-Lędowo Osiedle na linię Słupsk-

Ustka-Lędowo Osiedle-Modlinek-Modła-Duninowo-Słupsk. 

 

5. W dniu 23 kwietnia wpłynęło pismo mieszkańców Przewłoki  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany MPZP dla działki Nr 404/1 położonej w 

obrębie geodezyjnym Przewłoka. 

 

6. W dniu 08 maja wpłynęło pismo mieszkańców Przewłoki  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany MPZP dla działki Nr 404/1 położonej w 

obrębie geodezyjnym Przewłoka. 

 

7. W dniu 22 marca wpłynęło Zarządzenie  Wójt Gminy w sprawie 

przekazania sprawozdania finansowego Gminy Ustka za 2018 rok. 

 

8. W dniu 09 maja wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium za 2018 rok. 

 

9. W dniu 22 maja wpłynęło pismo Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Słupsku  informujące, iż przekazał do Izby Administracji 

Skarbowej w Gdańsku Delegatura w Słupsku sygnalizację dotyczącą 

prawdopodobieństwa uchylania się od podatków od działalności gospodarczej 

wynajmu lokali na Osiedlu Przewłoka  przez radną Danutę Kaleta.  
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Radna Danuta Kaleta 

- zadam pytanie dotyczące działki Nr 404/1. Pani Wójt czy Pani zdaniem część 

budynków w zabudowie letniskowej jest zabudową jednorodzinną. Byliśmy na 

spotkaniu z Wojewódzkim Inspektorem Nadzoru Budowlanego mają wątpliwości 

i Pani jako Wójt musi ocenić całą sytuację. Ja złożę zapytanie na piśmie i Pani 

Wójt odpowie mi pisemnie. Pan Inspektor chce legalizować altanę o takich 

parametrach jak domek. Inwestor wystąpi do Pani o wydanie zaświadczenia. 

Temat ten nagłaśniamy. 

 

-   Co do Inspektora Nadzoru Budowlanego, który prosi , aby dać mi naganę, to 

muszę powiedzieć, że Pan Inspektor Nadzoru Budowlanego nic nie zrobił                             

w sprawie 5 domków i uważa, że mogą być użytkowane  i będzie się tłumaczył 

przed Inspektorem Wojewódzkim. 

 

- Co do skargi do Urzędu Skarbowego, to 5 pokoi wynajmowanych na 

działalność  gospodarczą, to pytałam w odpowiednim wydziale i powiedziano mi, 

że nie muszę płacić podatku z tego typu działalności gospodarczej.  Ja prowadzę 

działalność gospodarczą, a nie wynajem pokoi. Jest przypisany odpowiedni 

numer tej działalności, który posiadam od   2013 roku. Wiem, że na terenie Gminy 

prowadzone są działalności w domkach jednorodzinnych. Są osoby, które mogą 

rozliczać śmieci od pojemnika, dla mnie Pani Wójt takiej możliwości nie dała. 

Sprawa jest w SKO i dalej będzie rozstrzygana. Pani Wójt stanowczo domagam 

się odpowiedzi na piśmie,  czy zabudowa letniskowa 7 domków jest zgodna                               

z prawem. 

 

 

 

Radny Sławomir Fudala  

-  dziękuję Pani Wójt i Panu Wicewójtowi  za pomoc i szybką reakcję w zakresie 

prac przy ulicy w Dębinie. 

 

 

 

Jadwiga Fudala sołtys sołectwa Rowy 

- dziękuję dla CIS za pomoc  udzielaną osobom potrzebującym. Bardzo dziękuję 

zarządzającym Paniom za to, że pomagają innym oraz za pomoc w moim 

sołectwie.  Dziękuję również Pani Wójt za oświetlenie na ul. Wczasowej. 
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Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- proszę o interwencję dotyczącą załatania dziur  k/Machowina na drodze 

powiatowej Wytowno – Bydlino.  

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- dziękuję Panu Zastęp-cy Wójta za pomoc w rozwiązaniu sprawy dotyczącej 

boiska. 

- Przed biegami ulicznymi, na ul. Armii Krajowej zdemontowano progi 

spowalniające. Proszę, by je ponownie zamontowano, ponieważ jest zagrożenie 

bezpieczeństwa dla uczestników placu zabaw, boiska i wiaty. Rozmawiałam z 

Panem Bartoszem, który powiedział, że progi spowalniające nie będą 

zamontowane, ponieważ tą trasą jeździ autobus. Informację przekazałam 

mieszkańcom, którzy nie zgadzają się i mówią, że autobus może nie jeździć.  

Rozmawiałam z Panem Zastępcą Starosty, który mówił, że są specjalne 

spowalniacze, po których może przejechać autobus i samochód. Proszę, by Straż 

Gminna zwróciła uwagę na przejazdy samochodów tą ulicą.  

 

- Zasygnalizowała problem organizacji imprez przez młodzież (tzw.18 ) pod 

wiatą. Jest głośno i  po odbytej imprezie zostaje bałagan. 

 

- Przy wiacie nie można zapiąć przepięć zasłony.    

 

 

 

Andrzej Lewicz sołtys sołectwa Zaleskie 

- w przyszłości rozważyć funkcjonowanie przedszkola przy szkole w Zaleskich. 

Świetlica w szkole czynna jest od godz. 8 do 14. Pracujący rodzice nie mają co 

zrobić ze szkolnymi dziećmi, ponieważ pracę rozpoczynają od godz. 7 do 15. 

Proszę o rozważenie wydłużenia godzin otwarcia świetlicy.  

 

 

 

Leszek Roskowiński sołtys sołectwa Możdżanowo 

- popieram wniosek sołtysa o funkcjonowaniu przedszkola przy szkole                                    

w Zaleskich , ponieważ z Możdżanowo  4 dzieci  jeździ do Postomina, 2 dzieci 

do Ustki, a tak jeździłyby do przedszkola w Zaleskich. 
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- Proszę o udostępnienie harmonogramu koszenia terenu placu zabaw. Ostatnio 

Firma Bocian, po koszeniu pozostawiła plac zabaw nieuporządkowany. 

Dzwoniłem z interwencją, to trawę zebrano, a zabawki pozostały zasypane trawą.  

 

 

 

 

Ryszard Molenda sołtys sołectwa Dębina 

- zarośnięte pobocza na drodze powiatowej  Przewłoka – Wytowno (pieńki), 
 

- w związku z organizacją ogniska proszę o zamontowanie przyłącza 

energetycznego i wodnego w Dębinie 
 

 

 

   

Wacław Iwańcz sołtys sołectwa Zimowiska 

- w dniu 15 czerwca organizowany jest Turniej Sołectw, w imieniu własnym                            

i sołectwa Zimowiska zapraszam wszystkie sołectwa do udziału.   

   

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi na zapytania: 

- radna Pani Danuta Kaleta – jeżeli wpływa pismo do Urzędu, to jest odpowiedź. 

Jeżeli radna sprecyzuje o co chodzi, to na pewno uzyska odpowiedź. Nie będę 

wypowiadała się na temat pracy innych organów. 

 

- Radnemu i Pani sołtys sołectwa Rowy Jadwidze Fudala dziękuję za 

podziękowania. Podziękowania te należą się również moim pracownikom i 

Państwu jako radnym. 

  
- sołtys sołectwa Dębina Ryszard Molenda – o ognisku wiemy. Na dzień ogniska 

będzie energia i woda. 

-  zarośnięte pobocza Przewłoka – Wytowno  - w dniu dzisiejszym plac budowy 

został przekazany. Prace rozpoczną się od karczowania poboczy. 

 

- radny Jerzy Moch – wniosek zasadny. Skontaktuję się z Panem /*/, by   

newralgiczne punkty uzupełniono. 

   

- sołtys sołectwa Przewłoka Pani Wanda Pryca – spowalniacze. Zauważyłam na 

naszym terenie, że po drogach osiedlowych bardzo szybko jeżdżą kobiety.  
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Uważam, że nie pomogą żadne spowalniacze.   Czas najwyższy oddziaływać 

informacyjnie wśród  samych mieszkańców. Mieszkańcy powinni zwracać 

uwagę, na to kto tak szybko jeździ, ponieważ nikt nie przyjeżdża z innej 

miejscowości, by szybko jeździć po drogach osiedlowych. Sami zwiększamy 

koszty, ponieważ zakupując spowalniacze, za te pieniądze jestem w stanie 

wykonać coś innego. To nie są małe środki. Jeżeli mam zakupić specjalistyczne 

spowalniacze , by przejeżdżały autobusy, to wydam o 4x większą kwotę niż za 

zwykły spowalniacz.  Zatrwożyło mnie stwierdzenie Pani sołtys, by nie jeździły 

autobusy. Bardzo proszę o konkretną deklarację mieszkańców, bo jeżeli są 

niepotrzebne  autobusy przejeżdżające przez ul. Armii Krajowej , to rozumiem, 

że niepotrzebny jest transport podmiejski w tym obszarze.  To po co ja mamy 

wydawać dziesiątki tysięcy zł, jeżeli ten transport jest zbędny.  Proszę o deklarację 

miejscowości, ponieważ mamy podpisane umowy do czerwca  i nie wiem co 

dalej. 

 

- zasłony i stacyjka – przyjmuję tematy do rozpatrzenia. 

 

- sołtys sołectwa Zaleskie Pan Andrzej Lewicz –  przedszkole - najlepszym 

rozwiązaniem byłoby, by w każdym obszarze funkcjonowało przedszkole. Duże 

zainteresowanie przedszkolem wypłynęło po ogłoszeniu, że w Objeździe 

uruchamia się przedszkole.  Chciałabym traktować wszystkich mieszkańców 

jednakowo, ale szkoła w Objeździe może pomieścić 400 osób, a obecnie jest 200.  

W związku z czym są możliwości lokalowe spełniające wszystkie wymogi lokalu 

przedszkolnego. W szkole w Zaleskich nie ma takich możliwości. Szkoła w 

Zaleskich była przystosowana do 6-klasowej, a obecnie musi być  8-klasowa.  W 

szkole robione jest poddasze, by przenieść tam bibliotekę i pozyskać 

pomieszczenia na  klasy dydaktyczne. Taka sama sytuacja jest w szkole w 

Charnowie. W przypadku pojawienia się jakichkolwiek środków zewnętrznych 

umożliwiających wybudowanie  przedszkola na terenie gminy,  podejmę 

wyzwanie i wybuduję przedszkole nie patrząc na miejscowość. Dochodzą do mnie 

informacje, że dyrektorzy Usteckich placówek, nie przyjmą naszych dzieci, bo 

gmina nie płaci. Jest to nieprawdą.  My za każde swoje dziecko w przedszkolu 

płacimy każdemu do  Ustki, Słupska, Włynkówka, Postomina. Postulat słuszny                  

i go przyjmuję. Jeżeli pojawi się możliwość  realizacji , to na ten temat będziemy 

rozmawiać.  

 

- Świetlica - Skontaktuję się z dyrektorem placówki, by rozważyć godziny 

funkcjonowania świetlicy. 
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- sołtys sołectwa Możdżanowo Pan Leszek Roskowiński – przyjmuję uwagi, co 

koszenia i jakości wykonywanych usług. 

 

- sołtys sołectwa Zimowiska Pan Wacław Iwańcz – nie wyobrażam sobie tego by 

sołtysi i sołectwa nie jednoczyły się i nie poznawały wzajemnie. Na pewno lepiej 

się pracuje jak wszyscy się znamy. Z moich obserwacji wynika, że coraz mniejsze 

jest zainteresowanie społeczeństwa, a najłatwiej jest powiedzieć, „nic się nie robi, 

nic się nie dzieje”.   Sam mieszkaniec rzadko wychodzi, by wziąć udział w 

zorganizowanej imprezie w swojej miejscowości.   Proszę państwa, nie potrzeba 

dużych pieniędzy, żeby cokolwiek w każdym sołectwie zorganizować. 

Wystarczy, że znajdzie się grupa ludzi, że będzie „chcieć” , lecz i tym ludziom 

„opadną ręce” jeżeli ciągle będą słyszeć krytykę, że „po co i nie tak jest zrobione. 

|    

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6 porządku obrad.   

 

 

 

 

Ad. 7.      Zakończenie obrad. 
 

 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy                                      

o godz. 15 30  zamknął obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                   
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/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 

              
                             

 
 

  

  


